
Ekstra bestyrelsesmøde med Ole Præst ang. nye radiator d. 17/2-2022 

Tilstede: Heidii, Niclas, Martin, Ejlert og Camilla. 

 

Ole Præst kommer til at køre hele projektet fra start til slut. Bestyrelsen har tiltro til at han kører projektet 

da vi har haft gode erfaringer med ham, fra da der blev lavet tag på hele ejendommen. 

Processen vil være: 

- Der bliver lavet en projektgennemgang og et budget på hvad det vil koste, som vil blive fremlagt på 

generalforsamlingen. 

- Udarbejdelse af tegninger og beskrivelser af projektet, samt indhentning af tilbud¨ 

- Herefter starter projektet. 

- Der vil være gennemgang af resultatet 1 år efter udførelse. 

 

Der anbefales følgende: 

- Overvej om der skal radiator i køkkenet for at skabe bedre komfort i lejligheden og bedre 

indeklima. 

- Det nye rør på disse radiatorer vil være meget mindre end dem der er på de nuværende. 

- Der skal til generalforsamlingen tages stilling til om det skal reetableres de forskellige steder eller 

om andelshaverne vil gøre det selv. 

 

Next step bliver at Ole Præst får snakket med Morten omkring kontrakt og så får han fat i et firma der 

skal komme og besigtige ejendommen i forhold til rør og miljø. 

 


